
Geachte gemeenteraad,  
 
Hartelijk dank voor het lezen van dit bericht. 
 
Vanuit onze (zorg)partner; preventieve logopedie Bloemendaal, ontvingen wij op donderdag 4 juni 
het bericht dat de  
de preventieve logopedie op de lijst van weg te bezuinigen posten staat. Wij zijn hier zeer verrast 
over en begrijpen deze keuze niet.  
 
Als kinderopvang werken wij nauw samen met de logopedistes en hebben wij vanuit deze 
samenwerking kinderen vroegtijdig kunnen doorverwijzen naar een logopediepraktijk in de regio. De 
expertise  van de logopedie en onze samenwerking is voor ons als kinderopvang een grote aanvulling 
op ons zorgaanbod voor de kinderen binnen de gemeente Bloemendaal.  
 
Als kinderopvang zijn wij nauw betrokken bij het (V)VE beleid binnen de gemeente Bloemendaal. Het 
aantal VE uren per week voor een doelgroep kind is sinds dit jaar landelijk verhoogd van 10,5 naar 
16u per week, daar is gebleken dat meer uren VE voor een kind nodig is voor o.a. de 
taalontwikkeling. In dit beleid wordt o.a. beschreven dat het belangrijk is om op jonge leeftijd 
aandacht te geven aan de taalontwikkeling om zo kinderen (alle)kansen te bieden en om de 
doorgaande lijn naar het onderwijs zo optimaal mogelijk te benutten. Wij hebben hiervoor mede de 
expertise van de logopedie nodig!  
 
In de brief van 4 juni staat duidelijk beschreven waarom de preventieve logopedie zo belangrijk is, wij 
sluiten ons hier volledig bij aan. 
 
Vanuit de kinderopvang willen wij dan ook een beroep doen op de gemeenteraad om de eventuele 
beslissing om de preventieve logopedie stop te zetten te heroverwegen.  
 
Bij voorbaat dank voor het opnemen van bovenstaande informatie. 
 
 
 
 


